
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εθνικής Άμυνας κ. Δένδια 

ΘΕΜΑ: «Αποστολή τόνων πυρομαχικών και οπλικών συστημάτων 

στην Ουκρανία» 

Κύριε Υπουργέ, 

Δημοσιεύματα των τελευταίων ημερών κάνουν λόγο για τεράστιες αποστολές 

οπλισμού στην Ουκρανία. Πιό συγκεκριμένα κάνουν λόγο για αποστολή: 

2.000 ρουκέτες Zuni  των 127 χλστ. 

180  Α/Τ ρουκέτες των 2,75 ιντσών(70 χλστ.) HYDRA-70. 

90.000 αντιαρματικά βλήματα των 90 χλστ. 

4 εκατ. σφαίρες των 5,56 χλστ. και των 7,62 χλστ. 

70 Ρ/Κ πυροβόλα M114A1 των 155 χλστ. 

Είναι απορίας άξιον το ότι η κυβέρνηση συμπεριφέρεται στον οπλισμό της χώρας σαν 

να είναι δικός της και δεν αποκτήθηκε με αιματηρές θυσίες από το υστέρημα του 

ελληνικού λαού, καθώς κανένα ΚΥ.Σ.Ε.Α. δεν συνεδρίασε, και φυσικά δεν έλαβε 

γνώση η αρμόδια επιτροπή της Βουλής για να εγκρίνει ή να μην εγκρίνει την 

οποιαδήποτε αποστολή όπλων στην  Ουκρανία. 

Η Κυβέρνηση επικαλείται συνεχώς το «ΑΠΟΡΡΗΤΟ» αλλά φαίνεται πως είναι 

απόρρητο μόνο για τον ελληνικό λαό, καθώς ακόμα και ξένα ειδησεογραφικά 

πρακτορεία γνωρίζουν λεπτομερώς το τι είδους οπλισμού και σε τι ποσότητες  

φεύγουν από την χώρα με προορισμό την Ουκρανία. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3861

Ημερομ. Κατάθεσης:

20/3/2024



1) Έγινε η αποστολή των εν λόγω όπλων; Εάν ναι, πραγματοποιήθηκε η σύγκλιση 

του ΚΥ.Σ.Ε.Α. και αποφασίστηκε η αποστολή τους; 

2) Για ποιόν λόγο δεν ενημερώθηκε εκ των προτέρων η αρμόδια επιτροπή 

Εξωτερικών και Άμυνας ούτως ώστε να ζητηθεί η άποψη της αντιπολίτευσης; 

                            Αθήνα, 20 Μαρτίου 2024 

            Ο ερωτών Βουλευτής  

                              Αλέξανδρος Ζερβέας 

 

 




